



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: Middle East Holding Date: 22-01-2026 12:26:12 PM Subject: Increase in the share price of Middle East Holding</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: شركة الشرق الأوسط القابضة م.ع.م التاريخ: 22-01-2026 12:26:12 PM الموضوع: ارتفاع سعر سهم شركة الشرق الأوسط القابضة</p>
<p>With reference to your letter No. 3/4/00164/26 dated 15/01/2026, we are pleased to inform you that there are no data, material matters, significant events, decisions, or directions currently under our consideration that could have led to the increase in the share price. The increase is due to normal trading of the share.</p>	<p>بالإشارة إلى كتابكم رقم 26/00164/4/3 تاريخ 2026/01/15 ، يسرنا إعلامكم بأنه لا يوجد اية بيانات أو أمور جوهرية أو أحداث هامة أو قرارات أو توجهات قيد النظر لدينا قد تكون السبب في ارتفاع سعر السهم، وسبب الارتفاع هو تداول السهم بشكل طبيعي.</p>
<p>15-01-2026</p>	<p>15-01-2026</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Osama Taqali</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Osama Taqali</p>